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Zápis  z jednání  Komise  kultury,  školství  a cestovního  ruchu

18. 6. 2019

MěÚ Soběslav

Přítomni: I. Moliková, A. Krejčová, P. Srncová, M. Pimperová, J. Palasová, D. Lhotáková

Omluveni:

Program:

1. Informace o stavu projektu,,stánek  s občerstvenim"

2. Projednáni a návrhy kulturního programu během akce,,Rozsvicení  vánočniho stromu"

3. Různé

Add1/

Informace o stavu projektu stánek s občerstvenim:

Komíse se seznámila s vizuální podobou a umístění stánku navrženými archítektem. V současné době probíhá

jednáni s dodavatelem. Upřesňuji se rozměry stánku a velikosti prodejnich ploch. Dodavatel zatim neoznámil

dobu dodání stánku. Jsou přípraveny podklady pro výběrové řízeni.

Add 2/

Komíse navrhuje pořadatelí akce Rozsvícem vánočního stromu upravit dramaturgíí akce na akci celodenní se

zapojenim mistnich umělců. Navrhuje oslovit Rolničku, zda by vánočni jarmark mohl být přesunut na termin

konáni rozsviceni stromu a spojit ho s touto akci. Pokud bude zájem ze strany pořadatele, mohou členky komise

spolupracovat  na dramaturgii Rozsviceni  vánočniho stromu.

Add 3/

Vodni prvek na náměsti

Na vodnim prvku pro náměsti Republiky pracuje firma pana Svatka z ČB. Vodni prvek bude vizuálně

představovat,,pitko",  které by bylo volně přistupné veřejnosti a bylo přinosem pro náměsti Republiky.

Komise projednala návrh pana Z. Kozlička, který poslal podnět komisi týkajici se zamezeni použivání

jednorázových plastových kelímků na akcich pořádaných městem a jeho přispěvkovými organizacemi. Členka

komise pověřená předsedkyni odpovi p. Kozlíčkovi, že během akci pořádaných těmito subjekty jsou použivány

vratné kelímky nebo sklo.

Byl projednán podnět týkajici se nedostatku nebo absence mobilnich toalet při konáni velkých akci na náměsti

Republiky (např. Soběslavské okruhy, výročí Českého baráčnictva). Doporučujeme předat podnět k řešeni

kompetentnim osobám, které povoluji konani akci na náměsti, aby s pořadateli řešili otázku zajištěni veřejných

toalet (mobílrích). Zděné veřejné toalety ve správě SMS s.r.o. svou kapacitou nestačí.

Komise se shodla, že po letnich prázdninách oslovi ke společné spolupráci zástupce kulturnich spolků a

organizaci, které působi v Soběslavi. Komise se pokusi v návaznosti na jednáni se spolky a organizacemi



navrhnout program na sezonu 2020. Rámcový program pro r. 2020 bude předložen i školám v Soběslavi, které
by se dle svého zájmu a možnosti mohly do programu zapojit.

Termin přištiho jednáni: srpen 2019

Zapsala: Michaela Pímperová, 'í9. 06. 20a19


